
PROTOKÓŁ Nr III/24 Z Nadzwyczajnej Sesji
Rady Gminy Ciechanów w dniu 13 czerwca
2024 roku w lokalu Urzędu Gminy Ciechanów.

PROTOKÓŁ Nr III/24
Z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ciechanów w dniu 13 czerwca 2024 roku w lokalu Urzędu Gminy

Ciechanów.

W Sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15 radnych.
Ponadto udział w Sesji wzięli:
Ponadto udział w Sesji wzięli:
1. Pan Stefan Pawłowski – Wójt Gminy
2. Pan Krzysztof Głowacki – Sekretarz Gminy
3. Pani Wioletta Kujawa – Skarbnik Gminy
4. Pani Iwona Łukaszewska – Kierownik GOPS
5. Pan Henryk Gauze – Adwokat
6. Pan Sławomir Rudnicki – Radny Powiatu Ciechanowskiego
Przebieg obrad:
Obrady otworzył Pan Karol Makijonko – Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów. Powitał wszystkich
obecnych oraz stwierdził quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał.
Porządek obrad:
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanów.
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na rok 2024.
4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży
służbowych dla Radnych Gminy Ciechanów.
5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ciechanów.
6. Wolne wnioski i zapytania.
7. Odpowiedzi na pytania i wnioski.
8. Zamknięcie obrad.
Ad. 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanów.
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały: w roku 2024 limit na przedsięwzięcia przyjęto w kwocie
31.429.044,44 zł, w tym na wydatki bieżące 6.909.580,00 zł oraz na wydatki majątkowe w kwocie
24.519.464,44 zł. W uchwale niniejszej dokonano zmian w następujących zadaniach wieloletnich, w tym.
W planach przedsięwzięć wydatków bieżących nie wprowadza się zmian. W planach przedsięwzięć
wydatków majątkowych dokonuje się następujących zmiany:
a) zwiększenia dotychczasowego limitu wydatków zadania wieloletniego pn. „Sporządzenie dokumentacji
projektowej pod planowane inwestycje –dokumentacja projektowa” na 2024 r. o kwotę 100.000,00 zł;
b) dokonuje się zmniejszenia planu wydatków inwestycyjnych jednorocznych i przeniesienia do
wieloletnich zadania pn. „Budowa drogi Chruszczewo-Gorysze wraz z rozbudową ul. Bukowej w
Chruszczewie” o kwotę 2.205.958,71 zł i rozbiciu na limity na lata 2024 - 3.294.041,29 zł, na 2025-
1.205.958,71zł i na rok 2026- 1.000.000,00 zł, łączna wartość zadnia nie ulega zmianie i wynosi
5.500.000,00 zł (Polski Ład);
c) w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa rozdział 75412 Ochotnicze straże
pożarne zwiększa się dotychczasowy plan wydatków paragrafu 6050 zadania pn. „Nadbudowa i
przebudowa budynku handlowo-garażowego oraz rozbudowa o część socjalno-garażową wraz z budową
infrastruktury technicznej w m. Modła” zwiększa się o kwotę 1.010.471,00 zł do kwoty łącznej
1.910.470,52 zł (realizacja i inspektor nadzoru) oraz dokonuje się zamiany zadania wieloletniego na



jednoroczne.
Przychody i rozchody budżetu ulegają zmianie.
Różnica między dochodami a wydatkami stanowi deficyt budżetu w kwocie 6.080.000,00 zł, który
zostanie pokryty przychodami w wysokości 6.080.000,00 zł pochodzącymi z wolnych środków w kwocie
3.635.927,02 zł oraz nadwyżki z lat ubiegłych w kwocie 2.444.072,98 zł. Przychody budżetu w wysokości
1.920.000,00 zł, wolne środki, przeznacza się na rozchody w wysokości 1.920.000,00 zł, (spłata wcześniej
zaciągniętych zobowiązań kredytowych w wysokości 1.920.000,00 zł). Przychody budżetu w wysokości
8.000.000,00 zł, rozchody w wysokości 1.920.000,00 zł.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Konrad Jezierski zapytał, czy inwestycja Ul. Bukowa – Gorysze,
wcześniej planowana na lata 2024-2025, teraz jest na lata 2024-2026, czy to oznacza, że jest to
inwestycja 3 letnia?
Pan Wójt potwierdził.
Radny Sebastian Kania poinformował, że zgodnie z mapą ul. Bukowa ma ,,odnogę”, zapytał czy budowa
tej drogi będzie na całym odcinku?
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Konrad Jezierski zapytał, w którym miejscu jest ten odcinek?
Radny Sebastian Kania poinformował, że za wiaduktem.
Pan Wójt odpowiedział, że ten odcinek nie jest brany pod uwagę.
Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ciechanów.
Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na rok 2024.
Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w projekcie uchwały: w planie dochodów budżetu gminy Ciechanów
na 2024 rok zwiększa się dochody budżetu gminy o kwotę 624.327,37 zł. Plan dochodów budżetu gminy
Ciechanów ogółem wynosi 69.759.663,31 zł, w tym: dochody bieżące w kwocie 50.211.377,01 zł,
dochody majątkowe w kwocie 19.548.286,30 zł.
Wprowadza się zmiany w planie wydatków budżetu gminy Ciechanów na 2024 rok: zwiększa się wydatki
budżetu gminy o kwotę 2.880.286,08 zł; zmniejsza się wydatki budżetu gminy na 2024 r. o kwotę
2.255.958,71 zł. Pani Skarbnik szczegółowo przedstawiła zmiany w poszczególnych działach.
Plan wydatków budżetu gminy ogółem wynosi 75.839.663,31 zł, w tym: wydatki bieżące w kwocie
42.965.803,81 zł, wydatki majątkowe w kwocie 32.873.859,50 zł. Pani Skarbnik szczegółowo przedstawiła
zmiany w poszczególnych działach.
Różnica między dochodami a wydatkami stanowi deficyt budżetu w kwocie 6.080.000,00 zł, który
zostanie pokryty przychodami w wysokości 6.080.000,00 zł pochodzącymi z wolnych środków w kwocie
3.635.927,02 zł oraz nadwyżki z lat ubiegłych w kwocie 2.444.072,98 zł.
Radny Jan Tomporowski zadał pytanie odnośnie wydatków – zwiększenie limitu na zadania wieloletnie
pn.: sporządzenie dokumentacji projektowej pod planowane inwestycje na 2024 r. o 100 tys. zł, jakie
inwestycje?
Pani Skarbnik odpowiedziała, że wszystkie projekty w ujęciu wydatków inwestycje drogowe, które nie są
ujęte w budżecie jako odrębne zadanie, na które są przygotowywane projekty (jest to kontynuacja
zadania projektów, które są kontynuowane z 2023 r.).
    Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym jednomyślnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w
uchwale budżetowej Gminy Ciechanów na rok 2024.
Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży
służbowych dla Radnych Gminy Ciechanów.
Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały. Wyjaśnił, że uchwała, która była podjęta podczas I Sesji RG
odnośnie wysokości diet, stawki pozostają bez zmian, natomiast Nadzór Wojewody zwrócił uwagę, aby
doprecyzować kwestię rozliczania diet oraz że niniejsza uchwała stanowi prawo miejscowe.
Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę w sprawie ustalenia zasad przyznawania
diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla Radnych Gminy Ciechanów stosunkiem głosów:
Za – 13 głosów
Wstrzymało się – 1.
Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Ciechanów.
Pani Agnieszka Panfil przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że w dniu 27 maja 2024 roku do
Urzędu Gminy Ciechanów wpłynęła skarga na działania Wójta Gminy Ciechanów w związku z



podejrzeniem naruszenia art. 287 Kodeksu karnego, tj. oszustwa komputerowego. Przedmiotem skargi
jest zarzut, że bez odpowiednich upoważnień Organ gromadzi i udostępnia informacje wprowadzając
nowe zapisy danych informatycznych, co wyrządza szkodę innym osobom. Zbiory i dane przestrzenne
gromadzone i udostępniane w formacie GML przez Organ z zakresu zagospodarowania przestrzennego
nie przechodzą walidacji. Zdaniem skarżącego danych i zbiorów udostępnianych w formacie GML nie
można zweryfikować przy użyciu aktualnego schematu głównego, co prowadzi do wniosku, że są one
niezgodne ze standardami i stanowią nową formę zapisu danych.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Ciechanów na posiedzeniu w dniu 10.06.2024 r. zapoznała
się ze skargą oraz wyjaśnieniami złożonymi przez pracownika urzędu w świetle zarzutów podniesionych w
skardze. Komisja dokonała wszechstronnej analizy zarzutów skargi i wyraziła stanowisko, iż jest ona
bezzasadna.
Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na
działalność Wójta Gminy Ciechanów stosunkiem głosów:
Za – 12 głosów
Wstrzymało się – 2.
Ad. 6 Wolne wnioski i zapytania.
Radny Wojciech Potępa poinformował o złym stanie nawierzchni drogi w m. Mieszki Atle (w stronę
Krubina), która jest drogą miejską.
Radny Sebastian Kania poinformował, że w m. Gąski i Rutki Marszewice są obszary, gdzie oświetlenie jest
całonocne, ale i są też obszary, gdzie oświetlenie jest wyłączone po godzinie 23ej. Zwrócił się o
ujednolicenie zasad działania oświetlenia ulicznego, proponując montaż zegarów astronomicznych.
Radny Waldemar Chodkowski poinformował, że została rozpoczęta wycinka poboczy na terenie gminy
Ciechanów.
Sołtys Rudnicki poinformował, że podczas zebrania sołeckiego, mieszkańcy proszą o całonocne
oświetlenie uliczne (przynajmniej część lamp). Poinformował, w m. Niestum pojawia się problem z
niebezpieczną rośliną – Barszcz Sosnowskiego.
Sołtys m. Ujazdówek Pani Iwona Nitowska zapytała się na jakim etapie jest realizacja Centrum
rekreacyjno-sportowego w Ujazdówku oraz przyłącze gazowe do świetlicy wiejskiej?
Sołtys Wernicki Adam zapytał o naprawę poboczy na ul. Długiej, które zostały uszkodzone podczas
przeprowadzenia nitki gazowej.
Sołtys Zaremba Tomasz zapytał na jakim etapie jest realizacja przyłącza wodociągowego do świetlicy
wiejskiej w Niechodzinie?
Ad. 7 Odpowiedzi na pytania i wnioski.
Pan Wójt udzielił odpowiedzi:
- odnośnie ul. Podleśnej były już rozmowy w Urzędzie Miasta, ponownie wystąpimy o poprawę stanu
nawierzchni tej drogi,
- odnośnie oświetlenia ulicznego – problem będzie kompleksowo rozwiązywany,
Odnośnie przyłącza wodociągowego do świetlicy w Niechodzinie i przyłącza gazowego do świetlicy w
Ujazdówku – odpowiedź zostanie udzielona,
- odnośnie pobocza ul. Długiej w Gąskach, jeśli uszkodzone zostało przez Spółkę Gazową, wystąpimy o
naprawę,
- odnośnie Ujazdówka (Centrum rekreacyjno – sportowe) trwają prace projektowe, należy uregulować
sprawę zabytku.
Pan Wójt poinformował, że otrzymaliśmy pismo z Zakładu Komunikacji Miejskiej odnośnie linii
autobusowych. Po analizie będą prowadzone dalsze rozmowy, aby wypracować najkorzystniejszy układ
połączeń.
Ad. 8 Zamknięcie obrad.
Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów podziękował wszystkim za przybycie i zamknął III Nadzwyczajną
Sesję Rady Gminy Ciechanów

Protokołowała                                                                                                                                              
Przewodniczący Rady Gminy
Małgorzata Sochacka                                                                                                                                    
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